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Skrivelse – Nya regler avseende PFAS 
 
Inom några år sänks gränsvärdet för PFAS kraftigt. Detta kommer påverka kommunerna och 
deras vattenverk starkt i hela landet. Vi undrar med anledning av detta hur Stockholm stad 
påverkas, om staden kommer att behöva vidta åtgärder för att klara de nya gränsvärdena, 
eller inte.  
 
 
Mot bakgrund av detta föreslår vi: 

1. Att förvaltningen presenterar huruvida staden måste vidta åtgärder, för att klara av de 
kommande nya gränsvärdena avseende PFAS.  
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